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مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی 
استان گیلان در نشست با رئیس اتاق 

اصناف مرکزاستان:
شهرکهای صنفی در گیلان ایجاد 

خواهد شد

هیئت  رئیس  کیاده  حسن  محبوبی  مهدی 
عامل شرکت شهرکهای صنعتی  ومدیر  مدیره 
استان گیلان عصر امروز در نشستی با علیرضا 
مورد  در  استان  اصناف  اتاق  رئیس  تهیدست 
تشکیل شهرکهای صنفی در شهرک های صنعتی 
وفراهم آوردن زمینه های خدمت رسانی هر چه 

بیشتر به مردم مورد بحث وبررسی قرار دادند.
اتاق  رئیس  ؛تهیدست  گزارش  این  براساس 
به ظرفیت های بخش  اشاره  با  اصناف گیلان 
خصوصی در خدمت رسانی هرچه بیشتر و بهتر 
و  ایجاد شهرک های صنفی  مردم خواستار  به 

توسعه شهرکهای صنعتی در استان شد.
نیازهای  شمردن  بر  با  دیگر  بخشی  در  وی 
استان افزود:در شهرکهای صنعتی ظرفیت ایجاد 
نمایشگاه  مانند  اصنافی  صنفی  های  شهرک 
با  دارد  و…وجود  آلات  ،مبلمان،اهن  اتومبیل 
این اقدام بسیاری از مشکلات مدیریت شهری 
به لحاظ ترافیکی ودیگر موارد کاهش می یابد 
لذا  شود  می  فراهم  مردم  رضایت  موجبات  و 
این  تحقق  برای  وموافقت  مساعدت  خواستار 

مهم هستیم.
این گزارش حاکی است مهدی محبوبی حسن 
صنعتی  شهرکهای  شرکت  عامل  مدیر  کیاده 
ایجاد  طرح  از  خرسندی  ابراز  با  گیلان  استان 
شهرک  ایجاد  گفت:برای  صنفی  شهرک های 
دارد  وجود  لازم  آمادگی  دراستان  های صنفی 
است. فراهم  اکنون  هم  از  لازم  های   وبستر 
طرح  این  اجرای  مهم  اهداف  برشمردن  با  وی 
گیلان  در  صنفی  های  شهرک  ایجاد  افزود:با 

دوهدف مهم تحقق خواهد یافت .
مهندس محبوبی یاد آور شد: با تجمیع اصناف 
در شهرک های صنفی قبل از هرحرکت ،رفاه 
وارامش مردم مورد حمایت قرار می گیرد و علاوه 

بر آن، معضلات ترافیکی کاهش می یابد .
وی آنگاه به یکی دیگر از اهداف مورد نظر اشاره 
کرد و گفت: با خروج اصناف مورد نظر از داخل 
شهر، بستر مناسبی برای ایجاد اشتغال جوانان 
در  همچنین  و  شهر  سطح  در  کرده  تحصیل 
شهرک های صنفی فراهم می شود که با ایجاد 
به  ،جامعه  اقشار  برای جوانان وسایر  اشتغال 

سمت آرامش گام خواهد برداشت.

برپایی برنامه میز ارتباطات مردمی 
صنعت آب و برق در گلستان

رئیس شورای انسجام بخشی صنعت آب و برق 
گلستان گفت :در اولین روز برنامه میز ارتباطات 
مردمی، درخواست های مردمی حوزه صنعت آب 
و برق استان گلستان با حضور خانم مهندس 
کارگر نجفی،معاون سرمابه انسانی تحقیقات و 
فن اوری اطلاعات و محمدزاده مدیرکل بازرسی و 
رسیدگی به شکایات مردمی وزارت نیرو و هیئت 

همراه مورد بررسی و رسیدگی قرار می گیرد.
شورای  عمومی؛رئیس  روابط  گزارش  به 
انسجام بخشی صنعت آب و برق استان گفت 
: در آستانه سفر ریاست محترم جمهوری به 
استان گلستان به منظور پاسخگویی مستقیم به 
تقاضاها و مشکلات مردم ولایت مدار استان، 
اولین روز برنامه میز ارتباطات مردمی در حوزه 
درخواست  و  تقاضاها  و  برپا شده  نیرو  وزارت 
های مراجعین بصورت مستقیم بررسی و پیگیری          

می شود. 
وی اضافه کرد :در این برنامه مردمی، معاون 
منابع انسانی وزارت نیرو و مدیرکل بازرسی و 
رسیدگی به شکایات مردمی و هیئت همراه از 
ساعت 8 صبح امروز، چهارشنبه 29 آذر 1402 
به صورت چهره به چهره پذیرای مراجعین گرامی 
بوده و پس از رؤیت درخواست ها مردمی و شنود 
مسائل و مشکلات مطرح شده، جهت بررسی و 
پیگیری موارد، دستورات مقتضی صادر می شود.
وی اضافه کرد: برنامه میز ارتباطات مردمی در 
حوزه وزارت نیرو در روزهای پنجشنبه و جمعه 
نیز همچنان برقرار بوده وهم استانی های گرامی 
می توانند از ساعت 8 الی 18 با مراجعه به شرکت 
آب منطقه ای استان گلستان درخواست ها و 

مشکلات خود را ارائه نمایند.

مدیر عامل شرکت نفت و گاز آغاجاری :
ترابری محور اصلی صنعت نفت از 

حفاری تا صادرات است

آئین  در  آغاجاری  شرکت  عامل  مدیر 
های  تلاش  از  نقل   و  حمل  روز  گرامیداشت 

کارکنان این مجموعه قدردانی کرد. 
مدیر عامل شرکت آغاجاری در این مراسم بیان 
کرد : کارکنان ترابری خط مقدم تولید در صنعت 
نفت هستند و نقش موثری آنان را در تمامی 
فرآیندهای عملیاتی را نمی توان نادیده گرفت.   
جواد تقی زاده افزود: با توجه به عدم بروز رسانی 
ماشین آلات ترابری طی سالهای گذشته اما در 
تمام عملیات ها و فرآینده های تولیدی حضور 
مستمر دارند که این نشان از تعهد و ایثارگری 
اقدامات  تشریح  با  زاده  تقی  جواد  دارد.  آنان 
شرکت آغاجاری در جهت رفع مشکلات مجموعه 
ترابری گفت : در سال گذشته با توجه به کمبود 
های شرکت موفق به خریداری دو دستگاه بیل 
مکانیکی شدیم و در سال جاری نیز مقدمات 
خریداری دو دستگاه اتوبوس و 10 دستگاه مینی 
بوس فراهم شده که انشالله تا ماه های آینده به 
ناوگان شرکت افزوده خواهد شد. وی با تاکید بر 
همدلی و هم افزایی در  شرکت آغاجاری افزود 
: با نگاه مثبت دولت سیزدهم و مجموعه وزارت 
بزرگی در منطقه  انشالله شاهد کارهای  نفت 
باشیم. مدیر عامل شرکت آغاجاری در ادامه این 
مراسم ضمن قدردانی از زحمات کارکنان اداره 
راه داری  اداره  و  راه  پلیس  از مجموعه  ترابری 

امیدیه نیز تقدیر کرد.

تولید ۴۰۰ هزار بشکه ای نفت از 
چاه های کم فشار شرکت آغاجاری 

محقق شد
مدیر عامل شرکت آغاجاری از تولید 400 هزار 
بشکه ای نفت با انجام اقدامات اصلاحی بر روی 
چاه های کم فشار میدان پازنان  طی 8 ما ابتدای 

سال جاری خبر داد. 
مدیر عامل شرکت آغاجاری با تشریح اقدامات 
اصلاحی انجام شده  بر روی چاه های میدان 
پازنان بیان کرد : با بررسی مشکلات و تنگناهای 
با  پازنان  میدان  فشار  کم  های  چاه  روی  بر 
انجام  و  سیار  گر  تفکیک  دستگاه  از  استفاده 
لوله  دستگاه  توسط  چاه  سازی  زنده  عملیات 
مغزی سیار و همچنین انجام اصلاحیه ایجاد 
جریانی  تلاقی خطوط  نقطه  در  مشترک  هدر 
از ۳000 بشکه در  تولید بیش  افزایش  چاه ها 
روز محقق شد.   جواد تقی زاده افزود : با توجه 
به اهمیت ایجاد ظرفیت تولید در همین راستا 
اصلاحیه تولید از 8 چاه کم فشار با حداقل دبی 
۵000 بشکه در روز به همراه پروپوزال استفاده از 
پمپ های چند فازی بجای استفاده از دستگاه 
تفکیک گر سیار برای نخستین بار در شرکت 
آغاجاری با هدف جلوگیری از سوزاندن گاز های 
: در  ارائه گردید.   تقی زاده گفت  نیز  همراه 
مجموع با انجام اقدامات مذکور و سایر روش 
های اصلاحی بر روی چاه های کم فشار میدان 
پازنان بیش از 400 هزار بشکه نفت طی 8 ماه 
گذشته استحصال گردید. وی افزود : انجام این 
امور  اقدامات طی سال جاری توسط مدیریت 
فنی شرکت متبوع کاهش چشمگیر مصرف مواد 
تعلیق شکن و صرفه جویی اقتصادی 9 میلیارد 

ریالی را در پی داشت.

تمامی مجاری عرضه استان گلستان به 
سامانه هوشمند سوخت متصل شدند

شرکت  یعقوبی-مدیر  سادات  گرگان-فیروزه 
ملی پخش فرآورد ه های نفتی منطقه گلستان از 
اتصال تمامی جایگاه ها به سامانه سوخت خبر 
داد و عنوان کرد: با همت و تلاش جهادی شبانه 
عرضه  مجاری  تمامی  منطقه،  همکاران  روزی 

سطح استان در مدار خدمات دهی قرار گرفت.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی منطقه گلستان، سید محمد 
حسینی ضمن اعلام این خبر افزود: با اتصال 100 
درصدی جایگاههای استان به سامانه هوشمند 
سوخت مجاری عرضه در حال عرضه فراورده 
 ۳00 نفتگاز  و  تومانی   1۵00 ای)بنزین  سهمیه 

تومانی( به مردم شریف استان می باشند.

آیین گرامیداشت چهل و چهارمین سالگرد تأسیس 
با  مرکزی  ساختمان  اجتماعات  سالن  در  شرکت 
قرائت پیام های وزیر نفت و مدیر عامل شرکت ملی 
نفت ایران و با حضور نماینده ولی فقیه در استان 
خوزستان، مدیران، رؤسا و مقامات استانی و لشکری 

و جمعی از کارکنان شرکت برگزار شد.
در این آیین حمید رضا گلپایگانی با اشاره به فرمان 
تاریخی حضرت امام خمینی )ره( مبنی بر تأسیس 
این شرکت، این فرمان را نمونه بارز اعتماد به توان 
و تخصص داخلی بیان کرد و افزود: کارکنان شرکت 
ملی حفاری در طول 44 سال گذشته با طی نمودن 
سیر تکاملی، مدیریت دکل ها و دانش تخصصی 
حفاری را بومی سازی و کشور را از وجود کارشناسان 

خارجی بی نیاز کردند.
از حمایت دولت مردمی  تقدیر  با  ادامه  وی در 
سیزدهم از صنایع داخلی گفت : صنعت حفاری در 
تحقق برنامه های افزایش تولید وزارت نفت همواره 
نقش مهمی ایفا کرده است و در شرایط کنونی حفظ 
جایگاه ، ورود به بازار رقابتی و صدور خدمات به 
کشور های همجوار مستلزم نوسازی و ارتقای ناوگان 
عملیاتی شرکت است که تحقق این مهم در گرو 
سرمایه گذاری و اولویت بخشی به اجرای سیاست 
های حمایتی از شرکت ملی حفاری به عنوان بازوی 

توانمند صنایع بالا دستی وزارت نفت است. 
همکاری  و  مستمر  تعامل  از  تقدیر  ضمن  وی 
مناطق  ملی  شرکت  ویژه  به  کارفرما  های  شرکت 
نفتخیز جنوب با ملی حفاری گفت : خوشبختانه با 
برنامه ریزی هدفمند و تلاش بی وقفه متخصصان 
شرکت در واحدهای عملیاتی در دو سال گذشته 
ارائه  در  عملکرد  های  شاخص  آمار  بهبود  شاهد 
های  به شرکت  حفاری  تخصصی  و  فنی  خدمات 
و رئیس هیئت مدیره  بودیم. مدیرعامل  متقاضی 
شرکت ملی حفاری ایران در بخش دیگری از سخنان 
خود قرار گرفتن نام ملی حفاری در لیست واگذاری 
به بخش خصوصی را مهم ترین چالش این شرکت 

در دو دهه گذشته دانست که در دراز مدت موجب 
بروز تبعات منفی و کاهش بهره وری سازمان شده 
است. گلپایگانی حمایت از سازندگان و شرکت های 
در  ژرف  آب  پنج حلقه چاه  بنیان، حفاری  دانش 
استان سیستان و بلوچستان، بازیافت آب مصرفی 
در دستگاه های حفاری با هدف صیانت از منابع آبی 
کشور،حمایت از ورزش قهرمانی در استان خوزستان 

و مشارکت در برنامه های فرهنگی مذهبی را از جمله 
اقدامات شرکت ملی حفاری ایران در حوزه عمل به 

مسئولیت اجتماعی بیان کرد.
در ادامه این مراسم حجت الاسلام و المسلمین 
موسوی فرد امام جمعه و نماینده ولی فقیه در استان 
خوزستان در سخنانی ضمن تبریک سالروز تأسیس 
شرکت ملی حفاری خاطرنشان کرد :   کارکنان این 

شرکت در 44 سال گذشته با تلاش و کار جهادی 
افتخار آفریدند و ایران اسلامی را از وابستگی نجات 
دادند و اکنون لازم است تا این صنعت تقویت و 

موفقیت های آن برای جامعه تبیین گردد.
در پایان این مراسم نیز از واحد های برتر بخش 
لوح  اهدای  با  در سال 1402  مختلف شرکت  های 

سپاس قدردانی به عمل آمد.

گلپایگانی در آیین گرامیداشت چهل و چهارمین سالگرد شرکت ملی حفاری ایران عنوان کرد:

وی توانمند صنعت نفت  نقش ملی حفاری در افزایش تولید به عنوان باز
حمیدرضا گلپایگانی مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره شرکت ملی حفاری ایران این شرکت را بازویی توانمند در صنایع بالادستی عنوان کرد که نقش 

اساسی در تحقق برنامه های صنعت نفت کشور برای افزایش تولید دارد.

 در دو سال 
گذشته شاهد 

بهبود آمار 
شاخص های 

عملکرد 
در ارائه 

خدمات فنی 
و تخصصی 
حفاری به 

شرکت های 
متقاضی بودیم

مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان:

استاندار البرز: 
۸ لکه صنعتی البرز به شهرک تبدیل می شود

 استاندار البرز از اخذ مصوبه تبدیل هشت لکه صنعتی استان به شهرک 
صنعتی در دور دوم سفر رییس جمهور به این استان خبر داد.

مجتبی عبداللهی در یکصد و سومین نشست شورای گفت وگوی دولت و 
بخش خصوصی البرز گفت: در دومین سفر رئیس جمهور و هیأت دولت با 
توجه به اهمیت حوزه اقتصادی نشستی با حضور فعالان حوزه و صنعت استان 
برگزار شد که جهت تسریع در پیگیری مطالبات این حوزه از دولت، معاون اول 
رئیس جمهور در استان حضور می یابد و نشستی با فعالان و صاحبان صنایع و 

تولیدکنندگان استان برگزار می شود.
وی در خصوص مشکلات مطرح شده از سوی فعالان بخش خصوصی در 
زمینه اعطای تسهیلات بانکی و تأمین منابع ارزی برای واردات مواد اولیه و 
مایحتاج تولید عنوان کرد: در یک جلسه اختصاصی درخواست ها و مطالبات 
صنعتگران و تولیدکنندگان را بررسی می کنیم تا در نشست با معاون اول رئیس 

جمهور مطرح و پیگیری شوند.
استاندار البرز با اشاره به اجرای ماده 1۵ قانون هوای پاک در خصوص تخصیص 
حداقل 10 درصد فضای واحدهای تولیدی و صنعتی تازه تأسیس به ایجاد فضای 
سبز مشجر و غرس درختان مناسب در منطقه محل فعالیت افزود: طی برگزاری 
نشستی برای تعیین میزان دقیق سهم فعالان صنعتی برای ایجاد فضای سبز 
و اعلام نظرات کارشناسانه در این مورد گفت وگو خواهیم کرد. عبداللهی با 
اشاره به اینکه ۶0 درصد اعتبارات عمرانی تخصیصی در دور اول سفر رئیس 
جمهور به البرز محقق شده است، مطرح کرد: تا پایان دولت سیزدهم به دنبال 

تغییرات چشمگیر در حوزه تأمین زیرساخت ها در استان هستیم. در دور دوم 
سفر استانی رئیس جمهور و هیأت دولت به استان البرز نیز پروژه های بسیاری 
به بهره برداری رسید که بیمارستان شهید سلیمانی فردیس از جمله آن هاست.

استاندار البرز ادامه داد: پروژه بیمارستان خصوصی به آفرین نیز به پیشرفت 
98 درصدی رسیده و ساخت بیمارستان های سیدالشهدای کمالشهر، طالقان و 
هشتگرد نیز در حال انجام است و با بهره برداری از این مراکز درمانی جدید 
قرار است تا پایان دولت سیزدهم یک هزار و ۵00 تخت به ظرفیت تخت های 
بیمارستانی استان افزوده شود. وی با اشاره به پروژه های مهم آبرسانی البرز از 
جمله انتقال آب به هشتگرد، ایجاد تصفیه خانه آب در مهستان و انتقال آب 
شرب به ساوجبلاغ و نظرآباد به عنوان مصوبات سفر اول رئیس جمهور افزود: 
همه اینها اجرایی شده اند و پروژه انتقال آب به گرمدره و شهر فردیس از طریق 

سد امیرکبیر از دیگر پروژه های مهم استان در حوزه آب است.
عبداللهی با اشاره به اینکه البرز با کمبود ۶00 تا ۷00 مگاواتی برق مواجه است، 
خاطرنشان کرد: در این مورد اخیراً طی جلسه ای با مدیر برق منطقه ای تهران 
برای احداث پست برق 400 کیلوولت کمال آباد در چهارباغ گفت وگو کردیم. قرار 
است در پایان خدمت دولت سیزدهم این پروژه به همراه پست های برق 400 

کیلوولت اشتهارد و 2۳0 کیلوولت نظرآباد به بهره برداری برسد.
استاندار البرز اذعان کرد: برای احداث نیروگاه های خورشیدی در مجموع با 
ظرفیت ۵۵0 مگاوات در استان نیز اقدامات لازم انجام شده و قرار است از سوی 
منابع طبیعی زمین مناسب برای جانمایی احداث این نیروگاه ها اختصاص یابد. 

تعهد دولت در البرز ساخت ۳00 مدرسه تا پایان فعالیت این دوره است که 
برای تحقق آن نیازمند همراهی و مشارکت فعالان اقتصادی و بخش خصوصی 
هستیم. وی با اشاره به تکمیل پروژه های گازرسانی به تمام روستاهای استان در 
جریان دور دوم سفر رئیس جمهور به البرز در آذر امسال بیان کرد: با این اقدام 
البرز به استان سبز در حوزه گازرسانی تبدیل شد. اتصال خط قطار شهری کرج 
به ایستگاه متروی شهید سلطانی و خط ۵ متروی تهران تا پایان سال جاری از 

دیگر پروژه های مهم این استان است.
عبداللهی اذعان کرد: از دیگر اقدامات مدنظر پروژه دو طبقه کردن اتوبان 
کرج - قروین است، اما باید منابع مالی آنکه حدود ۶0 هزار میلیارد تومان برآورد 
شده را تأمین کنیم. حتی اگر بخشی از این مبلغ از سوی دولت تخصیص یابد، 
فاز نخست آن را با کمک پیمانکار آغاز و تا دو سال دیگر این پروژه مهم را 
تکمیل می کنیم. استاندار البرز یادآور شد: البرز تنها استانی بود که 20 هزار 
میلیارد تومان اعتبار تسهیلات در جریان سفر اول را به خوبی جذب و در قالب 
اجرای پروژه های مختلف اجرایی کرد. هنوز مصوبات دور دوم سفر به طور کامل 
مشخص نشده اما در حوزه اقتصادی ۷ هزار و ۵00 میلیارد تومان در ارتباط با 

پروژه ها تخصیص داده شده است.
وی ادامه داد: ما نیز طی نامه ای به رئیس جمهور درخواست اعتبار ۶ هزار و 
۵00 میلیارد تومانی دیگر را برای پیشبرد پروژه های مهم دولتی داشته ایم. رقم 
اعتبار تخصیصی به پروژه های بخش خصوصی استان بر اساس مصوبات دور 

دوم سفر رئیس جمهور به البرز بالغ بر 20 هزار میلیارد تومان است.

عبداللهی ادامه داد: رئیس جمهور تا پایان دولت سیزدهم یک سفر نیم روزی 
دیگر به البرز خواهد داشت تا دیگر پروژه های مهم از جمله مراکز درمانی جدید را 
به افتتاح برسانیم. تکمیل فاز بعدی پروژه آزادراه شهید سلیمانی نیز در دستورکار 

قرار دارد.
دلیل  به  البرز  صادرات  کارگروه  جلسات  برگزاری  اهمیت  بر  تاکید  با  وی 
ظرفیت های بیشمار البرز در این حوزه بیان کرد: باید بر افزایش صادرات به 
همسایگان ایران و کشورهای آفریقایی بیشتر تمرکز کنیم و با توجه به برخی 
ظرفیت های خالی صنایع مانند کارخانه های تولید آرد با واردات گندم، میزان 

تولید این کارخانه ها را به 100 درصد برسانیم.
از  حمایت  بنیان،  دانش  ایجاد شرکت های  حوزه  در  افزود:  البرز  استاندار 
تولیدات این مجموعه ها و استفاده از ظرفیت آنها برای افزایش بهره برداری در 
صنایع استان نیازمند همراهی بخش خصوصی هستیم. از نظر تعداد شرکت های 
دانش بنیان البرز بعد از استان های تهران، اصفهان و مشهد جایگاه چهارم را 
در کشور دارد که با انجام اقدامات لازم به دنبال ارتقای این جایگاه به رتبه دوم 

هستیم.
عبداللهی با اشاره به اخذ مصوبه تبدیل هشت لکه صنعتی استان البرز به 
شهرک صنعتی در مصوبات دور دوم سفر رئیس جمهور به این استان عنوان 
کرد: در اجرای مباحث زیست محیطی و همچنین فعالیت های اجتماعی با توجه 
به یک میلیون جمعیت حاشیه نشین در استان البرز نیازمند همراهی صاحبان 

صنایع و فعالان حوزه تولید هستیم.

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان 
با اشاره به برخی نواقص زیرساختی در ایستگاه راه آهن خاوران 
تبریز، گفت: مسوولیت رفع نواقص این ایستگاه بر عهده شرکت 
زیرساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور است ولی تاکنون 

اقدامی برای رفع نواقص موجود در این ایستگاه انجام نشده است.
محمدرضا قربانی با تاکید بر اینکه راه آهن این منطقه پس از 
تحویل این ایستگاه از سوی این شرکت به راه آهن جمهوری اسلامی 
به عنوان بهره بردار، مسوولیت حفظ و نگهداری آن را بر عهده 
خواهد داشت، افزود: براساس توافق نامه بین این شرکت و راه آهن 
جمهوری اسلامی، مقرر شده بود که این شرکت نواقص موجود را 

رفع و پس از تکمیل به راه آهن تحویل دهد.
وی اظهار کرد: بر این اساس این شرکت باید نسبت به تکمیل 
ساختمان ایستگاه های واقع در طول این مسیر، ساختمان ایستگاه 
جایگاه  و  قطار  های  واگن  تعمیرات  برای  خاوران، ساخت سوله 

سوخت گیری قطار اقدام و آن ها را تکمیل کند.
مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان گفت: هم اکنون این ایستگاه 

فاقد این امکانات بوده و و از بابت زیرساخت با مشکل مواجه است 
بنابراین ارایه خدمات مطلوب به مسافران در این ایستگاه با مشکل 
همراه است. قربانی، با تاکید بر اینکه راه اندازی این ایستگاه برای 
تکمیل نواقص موجود ضروری بود، ادامه داد: تکمیل نواقص طرح 
های حمل و نقل ریلی به مرور انجام می شود و بدون بهره برداری 
از خط آهن بستان آباد - خاوران و ایستگاه خاوران، مدت زمان 

اجرای این طرح شاید چند سال طول می کشید.
وی یادآور شد: با تکمیل ایستگاه خاوران و رفع نواقص موجود در 
آن و اتصال آن به ایستگاه قدیم تبریز، خدمات دهی به مسافران 
ریلی در این مسیر مطلوب تر و به علت کاهش مدت زمان سیر 

سفر تا تهران، استقبال مسافران بیشتر خواهد شد.
محوطه  اینکه  بیان  با  آذربایجان  منطقه  آهن  راه  مدیرکل 
استحفاظی این منطقه یک هزار و 2۵0 کیلومتر است، گفت: سالانه 
به طور متوسط یک میلیون و ۵00 هزار تن بار از راه آهن این منطقه 
جابجا می شود و با توافقاتی که با چند شرکت تولیدی این استان 
برای واردات مواد اولیه و جابجایی محصولات آن ها انجام شده، این 

میزان سالانه از مرز 2 میلیون تن عبور خواهد کرد.
قربانی، افزود: در این راستا با اجرای خط فرعی ریلی در کارخانه 
فولاد بناب و اتصال آن به شبکه ریلی، اولین محموله صادراتی این 
کارخانه از مسیر ریلی طی ماه جاری ارسال شد و اجرای زیرسازی 
خط فرعی در شرکت شیرین عسل نیز انجام شده است و پس از 
تایید کمیسیون زیرسازی راه آهن، عملیات روسازی این خط در 
مدت زمان ۶ ماه انجام خواهد شد. وی اظهار کرد: هم اکنون 80 
درصد از عملیات احداث خط فرعی در شرکت شیشه سهند آذر نیز 
انجام شده و 20 درصد آن نیز به علت وجود مشکل معارض معطل 
مانده بود که این مشکل نیز رفع شده است و با احداث این خط و 
اتصال آن به شبکه ریلی، کل محصولات این شرکت از طریق مسیر 
ریلی انجام خواهد شد. مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان با اشاره 
به ظرفیت و جایگاه استراتژیک ) راهبردی ( راه آهن این منطقه در 
حوزه حمل و نقل بین المللی، گفت: سالانه به طور متوسط ۷۵0 
هزار تن کالا از طریق راه آهن این منطقه در سطح بین الملل حمل 
می شود که شامل صادرات، واردات و ترانزیت است. قربانی، ادامه 
داد: تا اوایل سال 1401 حمل و نقل ترانزیت توسط ۵00 دستگاه 
واگن اروپایی به مالکیت ترکیه انجام می شد که با هماهنگی با 
شرکت های حمل و نقل داخلی و راه آهن ترکیه، واگن های ایرانی 
وارد چرخه حمل و نقل بین المللی شد. وی با بیان اینکه در این 
راستا تا اواخر 1401 حدود 8۵0 واگن ایرانی وارد چرخه حمل و نقل 
بین المللی شد، اظهار کرد: ترکیه نیز برای توسعه حمل و نقل بار 
در این مسیر، تعداد واگن های خود را به 900 دستگاه افزایش داد. 
مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان با اشاره به فعالیت های حمل و 
نقل مسافر در راه آهن این منطقه، گفت: در 9 ماه سال جاری 2 
میلیون مسافر شهری و حومه ای از طریق مسیر ریلی این منطقه 
به نقاط مختلف کشور جابجا شده اند. قربانی، افزود: این تعداد 
مسافر نسبت به مدت مشابه سال گذشته 2 درصد افزایش یافته 
است و این موضوع حاکی از استقبال مردم برای استفاده از مسیر 

ریلی جهت انجام مسافرت است.

خدمات دهی به مسافران ریلی با تکمیل ایستگاه خاوران مطلوب تر می شود

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
آذربایجان شرقی گفت: در نتیجه تلاش های انجام شده در دو سال گذشته 
برای واردات کامیون های زیر سه سال کارکرد به کشور، 2۶ هزار دستگاه 

وارد کشورمان شد. 
به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
آذربایجان شرقی، اورجعلی علیزاده در همایش گرامیداشت هفته حمل 
و نقل، رانندگان و راهداری با اعلام این خبر افزود: سهم بخش حمل و 
نقل باری استان از این تعداد دو هزار و 24۶ دستگاه است. وی با اشاره به 
اینکه 10 هزار دستگاه ناوگان بالای 2۵ سال در استان وجود دارد که فرسوده 
محسوب می شود، تصریح کرد: ورود ناوگان جدید به استان موجب کاهش سن 

ناوگان باری و درنتیجه کاهش هزینه های حمل بار شد.

علیزاده با بیان اینکه امسال 2۵ هزار تن بار و پنج میلیون نفر مسافر از استان جابجا شده است، گفت: 
برای تسهیل جابجایی بار و مسافر، باید زیرساخت های لازم فراهم شود که در این زمینه امسال ۷00 هزار تن 
آسفالت ریزی و پنج هزار کیلومتر خط کشی جاده ها انجام شده و ۳4 نقطه حادثه خیز هم رفع شده است. 
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار آذربایجان شرقی نیز در این جلسه گفت: 80 تا 90 درصد اقتصاد 
استان در دست بخش خصوصی است و تداوم فعالیت آنها در گرو حضور فعال رانندگان و شرکت های 
حمل و نقل در اسن عرصه است. ذاکری  افزود: 29 کیلومتر از آزادراه تبریز - مرند - بازرگان و ۳۷ کیلومتر از 
آزادراه مراغه هشترود تا پایان سال به بهره برداری خواهد رسید. حمداللهی مدیرکل کالای سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای کشور هم گفت: به رغم تداوم تحریم های ظالمانه غرب،  در بخش ترانزیت ۳۳ 
درصد داریم و در بخش حمل کالای داخلی رشد 12 و نیم درصدی را شاهد هستیم که آمار کالای حمل 
شده در استان 10 درصد رشد نشان می دهد. در پایان این مراسم ضمن تجلیل از رانندگان، شرکت ها و 
تلاشگران عرصه حمل و نقل بار و مسافر، دو هزار و 24۶ دستگاه ناوگان  باری جدید به بهره برداری رسید.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان آذربایجان شرقی:
۲۲۴۶ دستگاه کامیون جدید وارد عرصه خدمت رسانی در آذربایجان شرقی شد


